
Presidium
Kort verslag

Datum : maandag 21 oktober 2019
Tijd : 20.00 uur
Plaats : commissiekamer gemeentehuis West Betuwe te Geldermalsen

Aanwezig : Jos van Maanen (voorzitter). Gijsbert van de Water (VWB), Cor Nijhoff (LLB), Annet 
IJff 

(PvdA), Andrea Zierleyn (GL), Rita Boer Rookhuiszen (D66), Lourens van Bruchem 
(SGP), 

Fred Temminck (CU), Henk de Man (DB), Dittie van Zee (CDA), Edwin Loef (VVD), 
Harry 

Keereweer (burgemeester) en Koen Steenbergen (raadsgriffier)
Afwezig : Jos Rietbergen (VWB), Petra van Kuilenburg (LLB) en Klaartje de Heus (DB)

Nr. Agendapunt

1. Opening

De voorzitter opent de vergadering en heet de aanwezigen welkom. Er is een 
bericht van verhindering binnengekomen van Klaartje, zij wordt vanavond 
vervangen door Henk.

2. Vaststelling agenda

De agenda is ongewijzigd vastgesteld.

3. Beknopte besluitenlijst van 19 augustus 2019

Afspraak

Naar aanleiding van pagina 3:  de vergadering van het Presidium is openbaar, 
maar het ter beschikking stellen van de concept-stukken blijft besloten

Voortgang actielijst:
-2: Jos licht toe dat de procedure voor de invulling van de vacature is gestart, 
de offerte is beoordeeld en de opdracht is verstrekt. Begin november zullen er 
gesprekken worden gevoerd met de 10 raadsleden die zitting nemen in de 
selectiecommissie. Harry vraagt of de selectiecommissie ook de inbreng van de 
burgemeester en de secretaris bij het opstellen van de profielschets wil 
betrekken. Jos geeft aan dit een aardige suggestie te vinden en neemt het mee.
-4, -5, -6, -7, -8: zijn afgedaan.
-11: Rita geeft aan dat dit problemen kan geven in het kader van de AVG om er 
inwoners, organisaties, e.d. bij te betrekken. Edwin meldt dat dit er destijds is 
opgekomen om met de raad- en burgerleden het gesprek aan te gaan wat wij 
verstaan onder burgerparticipatie en hoe we dat vorm en inhoud willen geven 
(onder begeleiding van een externe). Wanneer is er sprake van 
burgerparticipatie, als er 5 inwoners deelnemen? Andrea zegt dat er wel 
degelijk instemming was binnen de voorrondevergadering van 11 juni om de 
griffie een avond te laten organiseren over Right-to-Challenge. Afspraak: de 
avond over burgerparticipatie en de Right-to-Challenge worden gecombineerd 
georganiseerd voor de raad- en burgerleden.

De beknopte besluitenlijst is ongewijzigd vastgesteld.

4. Ingekomen stukken, mededelingen en verzoeken

Ingekomen stukken
- Lijst afhandeling ingekomen stukken, Lijst afdoening toezeggingen en 

Lijst afhandeling Moties: scheiding aanleggen in deze lijsten tussen de 
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Afspraak

Herhaalde 
Actie

Afspraak

Afspraak

Afspraak

Afspraak

Afspraak

Afspraak

Afspraak

afgedane zaken en de openstaande zaken. De lijst blijft daarmee 
overzichtelijk. Afspraak: Koen zal dit met de medewerksters van de 
griffie opnemen.

- Uitwerking Werkgroep evaluatie vergaderstructuur van 11 september 
v.k.a.
Actie: nogmaals avond organiseren voor de voorrondevoorzitters (extern 
begeleid)

- Afsprakenlijst Klankbordgroep huisvesting raad/griffie van 2 september:
Over deze afsprakenlijst is volop gediscussieerd over het gegeven, of de 
klankbordgroep niet aan zijn opdracht voorbij is gegaan met het vragen 
om een Quick scan berekening voor nieuwbouw op andere locatie. 
Afspraak: de uitkomst van die Quick scan en de uiteindelijke 
voorkeursvariant via een BOB-cyclus de raad laten passeren.

Mededelingen
- Het foutje in het vergaderschema 2020 op 5 mei wordt opgelost door de 

vergadering te plannen op donderdag 7 mei
- Er is een toelichting gegeven op de Verordening rechtspositie raads- en 

commissieleden die in de novembercyclus ter besluitvorming voor komt 
te liggen
De leden van het presidium kunnen zich vinden in het voorstel om de 
reiskosten woon-werkverkeer, waarop raad- en burgerleden sinds 1 
januari 2019 recht hebben, over 2019 pragmatisch uit te betalen, 
conform de lijst van de griffier. Ook zijn inmiddels de bedragen voor de 
vertrouwenscommissie ter uitbetaling in november bij financiën 
aangeleverd! Na vaststelling van de Verordening, zullen bedragen die 
daaruit nog voort komen in december betaalbaar worden gesteld.

- Er is een intern werkgroepje gestart ter voorbereiding van de 
installatievergadering burgemeester op 22 november

- Er is vorige week woensdag afscheid genomen door de griffie van Conny 
Grandia

- Fred Kloppenburg neemt door gezondheidsredenen afscheid van de raad 
per 1 november.

Agenderingsverzoeken
- Het verzoek vanuit ambtelijke organisatie en college om in iedere 

raadcyclus in 2020 een extra avond te plannen waarop zij mogelijk een 
informatieavond of werkbezoek kunnen plannen wordt niet gehonoreerd. 
Afspraak: daarvoor de geplande dinsdagen Beeldvorming 
gebruiken en dan maar 3 parallelle sessies op een avond 
organiseren.

- Er zal wel een extra avond worden gepland voor alle raad- en 
burgerleden ter introductie van de Omgevingswet op woensdag 4 
december met aansluitend een hapje en een drankje!

- Aanbod om raad- en burgerleden bij te praten over de 
gegevensbeveiliging in een uurtje, zal worden geagendeerd 
voorafgaand aan een Beeldvorming of Oordeelsvorming (van 
19.30-20.30 uur), de vergaderingen beginnen die avond dan om 20.30 
uur.

- De conceptbrief vanuit gemeente Neder-Betuwe naar de GGD over de 
begrotingswijziging Veilig Thuis wordt ook door West Betuwe 
ondersteund!

5. Conceptplanning raadcyclus 2019-9 versie 21 oktober 2019

Toezegging

Koen biedt zijn excuses aan voor het feit dat hij heeft verzuimd om de 
conceptplanning bij te voegen in het RIS. Maar in dit specifieke geval is het een 
geluk bij een ongeluk, doordat er nogal wat is gewijzigd in de laatste versie. Hij 
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Afspraak
Afspraak

Opmerking

Verzoek

zegt toe de laatste versie nog toe te zullen voegen bij de stukken van dit 
Presidium, zodat het weer compleet is. 
De conceptplanning is doorgenomen:

1. De voorstelen die nog niet bij de griffie zijn aangeleverd gaan van de 
planning af!

2. Tijdens de beeldvorming of bij informatiebijeenkomsten waarin in 
groepjes uiteen wordt gegaan, zal er binnen het groepje een voorzitter 
aanwezig dienen te zijn om enerzijds de discussie op gang te houden en 
anderzijds een terugkoppeling te verzorgen vanuit het groepje.

3. Er wordt een vraagteken gezet bij de tijd die is ingeruimd voor 
verplaatsing van RAR naar GGD op 19 november. Is die toereikend?

4. Morgenavond zal bij de vaststelling van de agenda worden verzocht om 
de Bouwverordening en Bestemmingsplan Perendreef met gemotiveerde 
redenen van de agenda af te halen en door te schuiven naar de 
besluitvorming op 26 november

Besluit / 
actie

Het Presidium kan zich verder vinden in de concept-agenda’s en geeft de 
raadsgriffier opdracht om deze verder uit te (laten) werken en spoedig op te 
nemen in het RIS!

6. Evaluatie raadcyclus 2019-07 (BR 24 september 2019) en 
raadcyclus 2019-08 (BV 1 oktober en OV 8 oktober)

Verzoek

Verzoek

Het verzoek uit de vorige vergadering en eveneens al gemeld bij de ingekomen 
stukken in deze vergadering is, om spoedig nog een avond te organiseren met 
begeleiding door de externe met de voorrondevoorzitters. Dit voor afspraken 
over uniformiteit aan te brengen in het voorzitter zijn tijdens de voorronden. 
Hierin meenemen: aandacht voor interrumperen!
Op 1 oktober was er een hoge opkomst bij kerngericht werken. Helaas werden 
de vragen uit de zaal niet herhaald door de gespreksleider, waardoor het voor 
iedereen soms niet duidelijk was. Ook zijn inwoners en raad- en burgerleden 
met verschillende verwachtingen naar deze avond toegekomen, gevraagd wordt 
om meer aan verwachtingenmanagement te doen bij de voorbereiding van 
dergelijke avonden. Bedenk daarbij altijd: veelal zijn het volwassenen die zo’n 
avond bezoeken, ga dus ook zo met hen om!
Oordeelsvorming op 8 oktober: veel tijd nodig voor het 1e onderwerp in 
Kuipershof 4, dat vervolgens als hamerstuk door kan!? Voorzitter had eerder 
kunnen en moeten ingrijpen, er werd nu te gedetailleerd op ingegaan terwijl het 
slechts ging om concept-uitgangspunten.
Verder wordt nogmaals verzocht aan alle fracties om technische vragen zoveel 
mogelijk voorafgaand aan de Oordeelsvorming, via de griffie, in te dienen bij 
het college ter beantwoording. Dat scheelt enorm veel tijd en je krijgt tenminste 
een antwoordt.

7. Wat verder ter tafel komt

Het hier geagendeerde punt is al bij de “mededelingen” besproken.

8. Rondvraag

Verzoek

Verzoek

Dittie vraagt of het mogelijk is om het “vragenuurtje”  in te voeren. Dit om in 
het openbaar vragen te kunnen stellen over actuele onderwerpen aan de 
portefeuillehouders. Zij zal dit verzoek meenemen naar de werkgroep evaluatie 
vergaderstructuur.

Rita verzoekt om bij het bezoek aan de GGD vooral ook de vraag door hen 
beantwoordt te krijgen: hoe de GGD denkt om de vaccinatiegraad in West 
Betuwe omhoog te krijgen?
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9. Sluiting

De voorzitter dankt de aanwezigen voor hun inbreng en sluit de vergadering 
om 21.40 uur.

Vastgesteld in de vergadering van 18 november 2019

De raadsgriffier, De voorzitter,

Koen Steenbergen Jos van Maanen
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ACTIELIJST

Nr. Activiteit Wie Startdatum Afgedaan 
op

O3 Bestuurlijke Agenda / Lange Termijn 
Agenda

Invoering BA of LTA via “driehoek” 
bespreekbaar maken. 

Dit najaar zal worden gebruikt voor 
opstellen format en invulling. Invoering per 
2020!

raadsgriffier / 
gemeente- 
secretaris 19-08-2019

16-09-2019

04 Denktank/klankbordgroep Sociaal Domein

Deze informatieve klankbordgroep zal 
vanuit de ambtelijke 
organisatie/portefeuillehouder SD worden 
voorbereid en begeleid. Bespreekbaar 
maken in de “driehoek”

Denktank SD kan worden opgestart.

raadsgriffier

19-08-2019

16-09-2019

21-10-2019

05 Training gebruikers vergaderapp GO

Voor de verbetering van het gebruik van de 
vergaderapp GO een extra training 
organiseren.

raadsgriffier 19-08-2019 21-10-2019

06 Lijst afhandeling ingekomen stukken

Ter actualisatie aanbieden via Floris bij 
college (organisatie)

Griffie 16-09-2019 21-10-2019

07 Lijst afdoening toezeggingen

Ter actualisatie aanbieden via Floris bij 
college (organisatie) en als griffie daarop 
sturen.

Griffie 16-09-2019 21-10-2019

08 Lijst stand van zaken aangenomen Moties

Deze lijst vanaf nu eveneens in het 
Presidium agenderen.
Sturen op de Moties over de GR!

raadsgriffier 16-09-2019 21-10-2019

09 Beeldvorming op invulling energietransitie 
(energieneutraal) West Betuwe

Voorafgaand aan de besluitvorming over 
een raadsvoorstel over de invulling van 
energieneutraal WB, beeldvorming laten 
plaatsvinden.

Griffie 16-09-2019

10 Gesprek organiseren met voorronde 
voorzitters

raadsgriffier 16-09-2019
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Een bijpraatsessie organiseren, waarin de 
voorzitters worden bijgepraat over de 
kleine wijzigingen in de vergaderstructuur 
en onderling afspraken te maken voor meer 
uniformiteit.

11 Burgerparticipatie West Betuwe

In een volgend Presidium eens met elkaar 
van gedachten wisselen (brainstormsessie) 
over de inzet en aanpak van 
burgerparticipatie in West Betuwe.

raadsgriffier 16-09-2019

12
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